
Göteborgs Bridgeförbund

Protokoll styrelsemöte 2, 13 oktober 2005 hos Lillemor Hagberg

Närvarande: Peter Modh, Bo Appelqvist, Ella Olsson, Eva Gunnarsson, Jan Sparud, Bengt 
Kjellqvist och Lillemor Hagberg

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat.

2. Dagordningen fastställdes

3. Föregående mötesprotokoll fastställdes.

4. Bridgens Hus

   Alla befintliga kontrakt skall skriftligen sägas upp under hösten. Nya 
kontraktsförslag skall formuleras. Peter Modh gör en sammanställning av 
lokalernas utnyttjande idag, för att utifrån detta få en kalkyl på 
hyresnivåsättningen inför nästa spelår. Nytt möte med berörda klubbar den 20 
november 2005. 

 Den ekonomiska situationen är för tillfället något ansträngd. Beslutas att GBF 
säljer obligationer till ett värde av c:a 48.000 kr för att klara 
likviditetsproblemen. Bo A. kommer att under närmsta perioden besöka 
klubbar för att introducera sponsorpaket om 500 kr och berätta om den 
ekonomiska situationen. 

 Önskemål har inkommit angående ramp vid ingången till Bridgens Hus. 
Lillemor H tar kontakt med Dan P. angående detta och kontaktar 
förslagsställaren.

  Kvartalssamtal med Dan P. kommer att hållas under hösten. Saker som bör 
diskuteras är städningen av toaletterna, utbudet av smörgåsar, 
alkoholrestriktionerna i Bridgelokalen. Angående ventilationen tar Lillemor H
kontakt med Dan P. för att så snabbt som möjligt få en mätning av 
lufttillförseln i lokalerna.   

5. Informeras om TK:s verksamhet. Till DM-Lag är idag 16 par anmälda. Manfreds 
Kamras spelas den 5 november. Startavgift är 350 Kr/spelare. Allsvenskan div IV och
Ligan div IV startar under hösten. Beslutas att invigningen av Det nya Bridgens hus 
sker i samband med Paul Jones-tävlingen med avtackning av Alfredssons och Jan 
Troberg . 

6. Informeras om riksstämman i oktober. Peter Modh, Eva och Tommy Gunnarsson 
representerar distriktet. 

7. Under övriga frågor diskuterades utbildningshelgen i november på Bosön. Styrelsen
beslutar  att  till  Lerums  2  kandidater  utbetala  1.500.  BK  Everfresh  har  anmält  2
intresserade.  Därutöver  diskuterades  rutinerna  vid  utskick.  Föreningsporto  bör
användas  men  det  innebär  också  att  man  bör  ha  möjlighet  att  i  god  tid  sända
utskicken. Distriktshandboken med klara riktlinjer med vem som gör vad efterlyses.



8. Nästa styrelsemöte torsdagen den 10 november kl. 18.00 hos Lillemor Hagberg

9. Ordföranden tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat

Vid protokollet Justeras

Lillemor Hagberg Peter Modh


